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Proszq o szczeg6towe informacje, kt6re byty powodem powolania w 2017
roku przez" MPEC " i "Saniko" - " Miejskiej Sp6tki Komunalnej,' . Swojq profbq
motywuiq szczeg6lnym brakiem i unikaniem wrqcz odpowiedzi na kilkukrotnie
zglaszane przeze mnie zapytania do prezydenta Miasta na sesjach Rady Miasta.

o jakie odpady (klasyfikacja wg obowiqzujqcych norm) bqdq zbierane,
segregowane i utylizowane

o czy nale2E do kategorii niebezpiecznych

' czy MPEc i saniko sE przygotowane do dziaiari w zakresie odpad6w.
czy te2 jest to zadanie nowego podmiotu, lub swoistego po5rednika

r jakie 6rodki i w oparciu o jakie fundusze sq niezbqdne oo
uruchomienia zakfadanej dzialalno6ci

o jaki zostat wyznaczony podziat 16r do zakradanego ceru i draczego
niezbqdny byt po(rednik w postaci sp6tki z o.o.

o jakie korzy(ci dla mieszka6c6w miasta
powotanej sp6tka

. czy ewentualne odpady bqdq zbierane z miasta Wloctawek, czy tei. z
innych teren6w

ma przynie5i dziafalno6i


